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Cumhuriyet Halk Partisi 
Edirne Milletvekili Ediz Ün, ta-
rım sektörünün içinde bulun-
duğu krizi değerlendirerek, 
“TÜİK'in açıkladığı GSYİH ve-
rilerine göre, tarım sektörünün 
II. Çeyrekteki payı 1998 yılın-
dan bu yana en düşük seviye-
ye, yüzde 3,9'a geriledi. Son 
27 yılın en kötü dönemini yaşı-
yoruz ve bunun tek sorumlusu 
AKP'nin Tek Adam rejimidir” 
dedi. 

Cumhuriyet Halk Partisi 

Edirne Milletvekili ve Ziraat 
Mühendisi Ediz Ün, Türkiye 
İstatistik Kurumu (TÜİK) tara-
fından açıklanan II. Çeyrek 
Gayrisafi Yurt İçi Hasıla 
(GSYİH) verilerini değerlendi-
rerek tarım sektörünün içinde 
bulunduğu kriz hakkında 
önemli eleştirilerde bulundu. 

Tarım sektöründe yaşanan 
derin krizin ekonomik verilere 
de yansıdığını belirten Ün, "Bu 
yıl birçok tarım ürünü çiftçiye 
para kazandırmadı, bu yüzden 
çiftçilerimiz haklı olarak protes-
tolar düzenledi. TÜİK'in açıkla-
dığı GSYİH verilerine göre, ta-
rım sektörünün II. Çeyrekteki 
payı 1998 yılından bu yana en 
düşük seviyeye, %3,9'a gerile-
di. Son 27 yılın en kötü döne-
mini yaşıyoruz ve bunun tek 
sorumlusu AKP'nin Tek Adam 
rejimidir. Sözde 'milli ve yerli 
tarım' diyorlar ama uygulama-
da çiftçiye hiçbir destek vermi-
yorlar. Üstelik, yılın ilk çeyreği-
ne ait veriler de 2022'den bu 
yana en düşük seviyede. Tüm 
bu veriler, çiftçinin milli gelir-
den hak ettiği payı alamadığını 
net bir şekilde gösteriyor. Bu 
durum, demokrasinin yok sa-
yıldığı Tek Adam yönetiminin 
eseridir" ifadelerini kullandı. 

Ün, TÜİK tarafından revize 
edilen büyüme rakamlarına da 
dikkat çekerek, "Geçen yıl 
%0,2 küçülen tarım sektörü, 
bir kalem oynatmasıyla bir an-
da %0,2 büyüdü. AKP döne-
minde tarım sektörü ortalama 
%2,4 oranında büyüdü, ancak 
bu büyüme kesinlikle yeterli 
değil. Tarım sektörünün gerçek 
anlamda büyüyebilmesi için 
tarımsal sanayinin de büyüme-

si gerekir. Çiftçimizin ürettiği 
ürünlerin katma değerini artır-
mazsak, çiftçi kazanamaz. 
Gençler ve kadınlar bu zor 
şartlarda neden tarımda kal-
mak istesin?" şeklinde konuştu. 

Önümüzdeki yıl çiftçilere 
yeterli destek verilmediği tak-
dirde çok daha kötü durumlar-
la karşılaşılacağı uyarısında bu-

lunan Edirne Milletvekili Ediz 
Ün, "Bu yıl çiftçiler için adeta 
bir kabus gibi geçiyor. Bankala-
ra olan borç şimdiden 707 mil-
yar lirayı bulmuş durumda, 
milli gelirden aldığı pay ise gi-
derek azalıyor. Eğer bütçe dö-
neminde çiftçimize milli gelirin 
%1'lik destek payı verilmezse, 
ne yazık ki iflas eden binlerce 
çiftçi göreceğiz. Çiftçilerimizi 
tarımda tutamadığımız gibi va-
tandaşlarımız da dünyanın en 
pahalı gıdasını tüketmek zo-
runda kalacak. AKP’nin artık 
bu sorunları çözemediği, eko-
nominin duvara tosladığı orta-
da. Cumhuriyet Halk Partisi 
olarak, çiftçimizin hak ettiği 
desteği ve onuru ilk seçimden 
sonra iktidarımızda sağlayaca-
ğız. Bu kötü günlerin izlerini sil-
mek için devletin tüm imkanla-
rını çiftçilerimiz ve halkımız için 
seferber edeceğiz" dedi.  

Haber Merkezi  

Son 27 senenin en kötüsü!
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Lalapaşa Belediyesinden öğrencilere 
ücretsiz eğitim seti

Lalapaşa Belediyesi Başkanı Zafer Sezgin Geldi, öğrencilere 
ücretsiz eğitim seti dağıttıklarını söyledi.  

Başkan Geldi, geçtiğimiz eğitim-öğretim dönemi sonunda 
belediye tarafından kurulan oyun grupları, palyaçolar ve dü-
zenlenen yarışmalarla çocukların unutulmaz anılar biriktirdiğini, 
bu dönem sonunda da benzer etkinliklerin devam edeceğini 
müjdeledi. 

Başkan Geldi, "Az önce okulumuzu ziyaret ettim. 1’nci sınıf 
öğrencileri için hazırladığımız eğitim setlerimizi çocuklarımıza 
ulaştırdık. Bu setlerde okul çantası, kalem çantası, boya grupla-
rı, yazı defteri var" diyerek belediyenin eğitime olan desteğini bir 
kez daha vurguladı. 

Başkan Geldi, öğrencilere motivasyon dolu sözlerle seslene-
rek, "Ve çocuklarımıza dedik ki; ‘Destek bizden, başarı sizden’. 
Siz sevgili yavrularımıza her zaman yanınızda olacağımıza söz 
veriyorum ve ekledi: "Okul dönemi bittiğinde buradan söz veri-
yorum. Başarılı olun çocuklarım” dedi. Haber Ergin Yıldız

Edirne'nin Keşan ilçesinde tartıştığı arkadaşını tabancayla 
vurarak öldüren şüpheli tutuklandı. 

Jandarma Komutanlığı ve Emniyet Müdürlüğü ekiplerinin 
ortak operasyonuyla yakalanan Mehmet A'nın jandarmadaki iş-
lemleri tamamlandı. 

Keşan Adliyesine sevk edilen şüpheli, çıkarıldığı hakimlikçe 
"kasten öldürmek" suçlamasıyla tutuklandı. 

Dün, Erikli sahilindeki eğlence mekanında çalışan Mehmet 
A. ile Caner Çiçek arasında kaldıkları pansiyonda henüz belirle-
nemeyen nedenle tartışma çıkmış, kavgaya dönüşen olayda 
Mehmet A, Çiçek'i tabancayla vurarak öldürmüştü. 

Kaçan şüpheli, ilçede saklandığı depoda güvenlik güçlerince 
yakalanmıştı. (aa) 

Arkadaşını silahla öldürmüştü

GAZETESÝ



Tatilimizin bir bölümünde 
Enez’deydim. Bu yaz mevsi-
minde fasılasız ilk defa bu kadar 
uzun süre kaldığımı da belirt-
mek istiyorum. Saros kıyılarının 
ayrı bir cazibesi var. Belki bana 
öyle geliyor. Ege Denizi’nde 
burnumuzun dibindeki adalara 
bakıp İtalya ihanetine veryan-
sın etsem de, günbatımlarında 
sakinleşiyorum sulardaki gü-
müşten ize bakarken. Bulutların 
rengi turuncudan griye dönü-
şürken balıkçı teknelerinin açık 
denizden dönüşleri mazide ya-
şanmış bambaşka serüvenlerin 
nostaljisini yaşatır bana. 

Mutluluklar hüzünlerden 
azade değil elbette. Seyr-ü sefer 
nereye olursa olsun önceki ah-
baplardan bir veya birkaçını ek-
silmiş buluyorum. Enez’in sahil-
deki en eski sitelerinden birisi-
dir Konakkent. 35 yılda kimi 
konutlar el değiştirdi, daha 
elemlisi bazı komşular ebediy-
yen bırakıp gitti bizi. Kayserili 
komşum Atilla Bey, Hikmet Ho-
ca, Ali Bey, Aydın Abi, Necip 
Abi, Hümeyra Abla gibi nicele-
ri… Yıllar ömrümüzden çalıyor 
açıkçası, yaşlanıyoruz farkında 
olmadan. Hayat bir dönme do-
lap işte; kimimiz binerken, ini-
yor kimileri. 

******* 
Bu yazıda başka notları da 

sizinle paylaşmak istiyorum. 
Hayat felsefem inanç ve sevgi 
orijinlidir. Herkesle çok çabuk 
iletişim kurar, samimi olduğuna 
inandıklarımla hemen kucakla-
şır, arkadaş olurum. Köşe yazı-
ları yazdığım bu gazetenin genç 
patronu Tarık Bey’in dışında 
çalışanlarla bir araya geleme-
dim bugüne kadar. Kuruluş yıl-
dönümü kutlamasına da İstan-
bul’dan kalkıp gidemedim. Ta-
rık Bey; “Abi, pasta hakkın baki 
” demişti. Bu sefer pasta için 
değil ama çalışanlarla beraber 
olmak için zaman ayırdım. 

Tarık kardeşimle Yenigün ve 
Edirne gazeteleriyle ilgili güzel 
bir sohbet oldu. Yan tarafta bil-
gisayar başındaki sarışın deli-
kanlı Tarık’ın oğluymuş ve Ga-
zetecilik okuyormuş. Yani üçün-
cü kuşak gazeteci yetişiyor anla-
yacağınız. Bence Yenigün’ün 
başarı sırlarından biri de budur. 
Babam öyle derdi rahmetli: 
“Herkes bildiği işi yapmalı!”. 
Matbaa kısmında Özgür Orhan, 
Selman kardeşim ve Seyide 
Hanım’la tanıştım. Selman‘ın 
ikram ettiği Türk kahvesinin ta-
dı damağımdadır hala. Canla 
başla çalışıyorlardı gelecek Ye-
nigün için. 

 

******** 
Size bir ziyaretten daha 

bahsetmek istiyorum. Edir-
ne’nin tarihinde müstesna yeri 
olan Türk Ocağı’nı bilir misiniz? 
Hani Gazi Mustafa Kemal ‘in ili-
mize her gelişinde Valilik’ten 
önce ziyaret ettiği Türk Ocağı. 
Onun çok çalışkan, eğitimci ve 
şu an 1.Murat Anadolu Lisesi 
Müdürü olan başkanı Yakup Öz 
kardeşimi aradım.” Abi okulda 
inşaatın başındayım. Zamanın 
varsa bekliyorum” dedi. 

Ben de 12 yıl Uzunköprü 
Türk Ocağı Başkanı olarak gö-
rev yaptım. Tanışmamız o yılla-
ra dayanır. Bölge toplantıları ve 
Genel Kurul toplantılarında An-
kara’da beraber olurduk. Yakup 
Başkanı epey zamandır görme-
miştim. İyi ki de gitmişim. Ol-
dukça muhtevalı bir sohbet ol-
du gerçekten. 

 1. Murat Anadolu Lisesi ta-
rihi bir bina. Okul bahçesi bir 
şantiye alanı gibi. Çatı ve dış 
cephesinde onarım ve boya, sı-
nıflarda yeni düzenlemeler ya-
pılıyordu.20 yıldan beri kimse-
nin eli değmemiş bu okula. Di-
le kolay! Okulların açılmasına 
da az bir zaman kaldığı için 
hummalı bir çalışma içindeydi 
ustalar. Yakup Hoca titiz ve gi-
rişken bir yönetici. Yüklenici fir-
ma ne kadar gamsızsa, o tam 
tersine o kadar aceleci. Parça 
parça dökülen, yılların ihmal-
karlığından yorgun binayı aya-
ğa kaldırmak için çırpınıyor. 
Yorgunluk ne demek, aksine 
çok mutluydu. Tek güvendiği 
Edirne Valisi sayın Yunus Se-
zer’di. Onun önderliği ve karar-
lılığı olmasa çocuklarımız bu 
köhne binada eğitimlerini sür-
dürmeye devam edeceklerdi, 
dedi bana okulu gezdirirken. 

Valimiz Erzurum’lu. Ben as-
kerliğimi orada yaptığım için 
Erzurum’u ve Dadaşları ayrı se-
verim. Edirne de, Erzurum da 
hem tarihi yapıları, hem de ik-
lim bakımından benzerlik gös-
terir. Valimizin tarihi yapılara 
böylesine ilgi göstermesi ve sa-
hip çıkması boşuna değil. Oku-
lun son halini görmek için Ya-
kup müdürü bir defa daha ziya-
ret edeceğim. 

****** 
Bitirirken bir başarı öykü-

sünden bahsedeceğim. Edirne 
ile özdeş olmuş bir yemek var-
sa, o da tava ciğeridir. Edir-
ne’nin köfte ve ciğerinin tadı eş-
sizdir. Bu arada köftede özellik-
le Uzunköprü’yü tek geçerim, 
kimse kusura bakmasın. Allah 
rahmet eylesin Bahri Usta’yı 
bilmeyen yoktur. O Edirne tu-

rizminin ve tava ciğerin tanıtım 
gönüllüsüydü. Ben size onun 
kadar medyatik olmayan bir 
başka ustadan söz edeceğim. 
Kim mi; Ciğerci Niyazi Usta. En 
geniş mekanı Edirne girişinde, 
pehlivan heykelinin sol tarafın-
da. 

Niyazi usta dükkanın ön 
balkonunda çay içiyordu arka-
daşıyla. Hem sohbet ediyor, 
hem de oto parkta boş cebe ya-
naştığımı görüp işaretle ve sesli 
komutla yardımcı olmaya çalışı-
yor. Gelen her müşteriyi güler 
yüzle karşılayıp “ hoş geldiniz” 
diyor. Arada içeri dışarı girip çı-
kıyordu. Bir ara göz göze gel-
dik. “Niyazi Bey, yoğunsunuz 
ama iki dakikanızı bana ayıra-
bilir misiniz?” dedim. Masama 
gelip, “Buyurun.” dedi merak-
la. Ben yemeğimi yemiş, çayımı 
yudumluyordum. 

Eskilerden girdim kısaca. 
Çırak olarak çalıştığı küçücük 
dükkanı satın alıp esnaflığa baş-
ladığı günlerden… O günleri bi-
liyordum.1979-1980 dönemin-
de Edirne Ticaret Lisesi’nde 
Edebiyat Öğretmeni’ydim. Dört 
beş masası olan küçük bir dük-
kandı. Sonra Selimiye Ca-
mii’nin oradaki biraz daha bü-
yükçe mekana geçmişti. Her se-
ferinde, başta babasının ve ar-
kadaşlarının karşı çıkmalarına, 
engellemelerine rağmen bu 
günlere ulaşması sizce de alkış-
lanacak bir başarı öyküsü değil 
midir? 

“Niyazi Bey, bu başarının 
sırrı nedir?” dedim. “Ben hayal 
kurmayı, hayal etmeyi çok sevi-
yorum. Mevcutla yetinmek pısı-
rık adamların işi. Ben hep daha 
ilerisini düşünürüm. Geçmişte 
iflas da ettim ama yılmadım. Yi-
ğit düştüğü yerden kalkar de-
mişler. Yılmadım, hırsım beni 
ayakta tuttu. Burasını alırken 
bütün arkadaşlarım bana;  sen 
manyak mısın oğlum, orada 
kim gelir senin mekanına diye-
rek dalga geçtiler benimle. Boş-
tu buralar o yıllarda. Ben de 
onlara ;”Gün gelecek, bu bü-
yük otopark bile yetmeyecek 
arabalara.” demiştim. Çok şü-
kür gerçek oldu bu hayalim kı-
sa sürede.” 

Benimle konuşurken gözleri 
bir radar gibi çalışan elemanları 
takip ediyordu. O kadar işine 
bağlıydı. Onları sesle, işaretle 
yönlendiriyordu. “Son sorumu 
soruyorum:  Şimdi ne hissedi-
yorsun Niyazi Usta?”.  Verdiği 
cevap enteresandı: “ Allahıma 
şükürler olsun. Çıraklıktan bu-
günlere… Mutluyum elbette. 
Ama benim ufkum geniş. Yattı-
ğımda bile, Edirne’m için daha 
başka ne yapabilirim? Daha 
fazla turist ve tanıtım için sınır-
ları zorlamamız lazım. Sadece 
ben kazanmıyorum başarınca, 
Edirne ve Edirneliler de kazanı-
yor. Asıl mutluluk orada.”  

Daha başka söze gerek var 
mı? Hayal kurmasını öğretmeli-
yiz çocuklarımıza ve iş insanları-
mıza. Başka türlü kendimizi aş-
mamız mümkün değil. Tebrikler 
Niyazi Usta. Yeni ufuklara ve 
görkemli hedeflere en kısa za-
manda ulaşman dileğiyle.

EDİRNE NOTLARI
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NEJAT SADIRLI vefat etti. 
Merhum Hayri Sadırlı ve merhume Remzi-

ye Sadırlı’nın oğlu, Nejla Kök ve Nevin İpek’in 
kardeşleri, Jale Kök’ün dayısı, Hülya Sadır-
lı’nın eşi, Egemen ve Gökmen’in babası, Nejat 
Sadırlı vefat etti.  

Cenazesi Salı günü Yıldırım Akmescit Ca-
mii'nde ikindi vakti kılınan namazının ardından Yıldırım Mezar-
lığı'na defnedildi. 

 
MUSTAFA YASLI vefat etti. 
Edirne esnaflarından Mustafa Yaslı vefat et-

ti.  
Cenazesi Salı günü Gaziantep Arıl Köy Ca-

mii'nde öğle vakti kılınan namazının ardından 
Gaziantep Arıl Köy Mezarlığı'na defnedildi.

ARAMIZDAN AYRILANLAR

Zafer Partisi Edirne İl Baş-
kanı Serkan Konak, Edirne Be-
lediyesi’nin SGK ve vergi bor-
cunu sorduklarını, bunun kar-
şılığında ‘ticari sır’ yanıtını al-
dıklarını açıkladı. Konak, “19 
Ağustos 2024 tarihinde Edirne 
Belediyesi’ne toplam SGK 
prim ve vergi borçları tarafı-
mızdan sorulmuştur. Edirne 
Belediyesi de tarafımıza 26 
Ağustos 2024 tarihinde verdiği 
cevapta borçların ‘’ticari sır’’ 
kapsamında olduğunu ifade 
etmiştir” dedi. 

Zafer Partisi Edirne İl Baş-
kanı Serkan Konak, yaptığı ya-
zılı basın açıklamasında şunları 
kaydetti:  

“Edirne Belediye Başkanı 
Filiz Gencan Akın Ağustos ayı 
Meclisi’nde ‘’Edirne Belediye-
si’nin ve yüzde 100 hissesi 
Edirne Belediyesi’ne ait Edirne 
Belediyesi Personel A.Ş’nin 
SGK prim borçları ile vergi 
borçlarının ödenmesinde kul-
lanılmak üzere İller Bankası 

A.Ş’den 228.000.000,00 Türk 
Lirası (faiz dahil) nakdi veya 
gayri nakdi kredi kullanılması, 
diğer kamu veya özel banka-
lardan; İller Bankası’ndan alı-
nacak teminat mektubu karşılı-
ğında faiz dahil 
228.000.000,00 Türk Lirası’na 
kadar ve de 36 aya kadar va-
deli nakdi kredi kullanılma-
sı….’’ hususunda yetki almıştır. 

Bu durum üzerine 19 Ağus-
tos 2024 tarihinde Edirne Be-
lediyesi’ne toplam SGK prim 
ve vergi borçları tarafımızdan 
sorulmuştur. Edirne Belediyesi 
de tarafımıza 26 Ağustos 2024 
tarihinde verdiği cevapta borç-
ların ‘’ticari sır’’ kapsamında 
olduğunu ifade etmiştir. 

Hükümete sorduğu mali 
sorulara karşılık ticari sır ceva-
bı alınca haklı olarak feryat 
eden ana muhalefet partisinin, 
yerel yönetiminin de aynı tutu-
mu sergilemesi gerçekten hay-
ret vericidir. Demek ki, yerel 
yönetim gücünü elinde bulun-
duran ana muhalefet partisi 
yarın iktidar olsa feryat ettiği 
tutumu hiç çekinmeden sergi-
leyecektir. 

Şeffaf yönetim vaadi çerçe-
vesinde Edirne Belediye Baş-
kanı Sayın Filiz Gencan Akın’a 
bir kez de basın vasıtasıyla bu 
borçların açıklanması çağrısın-
da bulunuyorum.”  

Haber Merkezi 

GAZETESÝ

Zafer Partisi, belediyenin 
SGK borcunu sordu



Edirne’nin Umurbey Ma-
hallesi sakinleri başıboş köpek-
lerden yana dertli. Mahalle 
Muhtarı Turhan Özgünden, 
özellikle sabah erken saatlerde 
işe giden vatandaşların köpek-
lerin saldırısına maruz kaldığını 
belirterek, sahipsiz köpeklerin 
belediye tarafından toplanıp 
barınağa götürülmesini istedik-
lerini söyledi. Muhtar Özgün-
den, mahallede köpek sayısı-
nın her geçen gün arttığına 
dikkat çekti.    

Umurbey Mahallesi Muhta-
rı Turhan Özgünden, gazete-
mize yaptığı açıklamada ma-
hallelerinde başıboş köpek so-
runun arttığını belirtti. Köpek-

lerin toplu şekilde işe giden va-
tandaşlara ve motosikletlere 
saldırdığını belirten Muhtar 
Özgünden, belediye yetkilileri-
ne seslenerek, sahipsiz köpek-
lerin toplanıp barınağa götü-
rülmesini istediklerini kaydetti.  
‘OKULLAR AÇILDIĞINDA 

SORUN DAHA DA  
ARTACAK’ 

Muhtar Özgünden, şöyle 
konuştu:  

“Edirne’nin genelinde olan 
köpek sorunu her geçen gün 

artıyor. Haftaya okullar açıla-
cak, şikayetler daha da arta-
cak. Çocuklar okula gidip gel-
işlerinde bu köpeklerden daha 
fazla zarar görecek. En kısa za-

manda başı boş köpeklerin 
toplatılmasını istiyoruz. Hep 
mücadelesini verdik ve hiçbir 
şey yapılmadı bu konuda. Ge-
liyorlar, almaya çalışıyorlar 
ama köpekler sağa sola kaçı-
yor ve toplanamıyor. Bazıları 
saldırgan. Kaç kişiyi ısırdılar 
mahallemizde. Bunun en kısa 
zamanda çözümünü, yani top-
lanmasını istiyoruz. Yeni barı-
nak açılabilir veya mevcut ba-
rınak büyütülebilir. Bu saban 
saat 06:30’sa beni aradı insan-

lar fabrikaya giderken köpek-
ler saldırıyor diye. Yakında 
okullar açıldığında hava da er-
ken karardığında daha çok bu 
sorunlar artacaklar. Özellikle 
motosiklet sürücülerine saldırı-
yorlar. Yaya olarak da bir iki 
kişiyi gördüklerinde 4-5 hay-
van saldırıyor. Başı boş köpek-
ler zaman zaman azalıyor za-
man zaman artıyor. Bizim de 
aklımıza gelen şey, bir taraftan 
toplanıp başka tarafı mı bırakı-
lıyor acaba diye düşünüyoruz. 

Belki öyle değildir ama bazen 
çoğalıyorlar. Mahallemizde her 
sokakta 3-5 tane başı boş kö-
pek var. Bu sorunun bir an ön-
ce çözüme kavuşturulmasını 
istiyoruz.”  

Haber Seyide Esen  

Bu mahalle başıboş köpeklerden şikayetçi 

Belediyeden tapuda hız noktası
Edirne Belediyesi, vatandaşlara daha hızlı ve kolay hizmet sunabil-

mek amacıyla Tapu İl Müdürlüğü Binasında yeni bir hizmet noktası aç-
tı. Bu yeni hizmet noktası, emlak beyanı verme, rayiç değer belgelerini 
alma ve tahsilat işlemlerini daha hızlı ve pratik bir şekilde gerçekleştir-
me imkanı sunacak. 

Edirne Belediyesi, vatandaşların işlemlerini en kolay ve en hızlı şe-
kilde yapabilmeleri için çalışmalarına devam ediyor. Bu kapsamda 
Edirne Tapu ve Kadastro 14. Bölge Müdürlüğü ile yapılan görüşmeler 
sonucunda bu binada, Edirne Belediyesi yeni bir hizmet noktasını ha-
yata geçirdi. 

Yapılan uygulama ile Tapu İl Müdürlüğü’nde işlem yapacak vatan-
daşlara belediye ile ilgili emlak beyanı, rayiç değer gibi gerekli belgele-
rin kısa zamanda verilmesi ve bu sayede kolaylık ve zamandan tasar-
ruf etmelerinin sağlanması amaçlanıyor. 

Edirne Belediye Başkanı Av. Filiz Gencan Akın, Tapu İl Müdürlüğü 
ile yaptıkları kurumsal işbirliği sayesinde bu hizmeti faaliyete geçirdik-
lerini belirterek, “Vatandaşlarımızın taleplerini en kısa sürede karşıla-
mak ve onlara en iyi hizmeti sunmak için çalışmalarımızı sürdürüyoruz.  
Hizmet noktasında sunulan hizmetlerin kapsamını genişletilerek, va-
tandaşlarımızın ihtiyaçlarına daha hızlı ve etkin çözümler sunulmasını 
amaçlıyoruz.  Burada görevli personelimiz Tapu İl Müdürlüğü’ne gelen 
vatandaşlarımıza Belediyeden gerekli belgelerin kısa zamanda temini 
için gerekli işlemler konusunda yardımcı olacak. Edirne’mizin her bir 
köşesinde diğer alanlarda da daha erişilebilir, daha etkin ve daha güç-
lü bir hizmet ağı kurma hedefimize bir adım daha yaklaşıyoruz” dedi. 
Haber Merkezi 
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Cumhuriyet Halk Partisi 
(CHP) Edirne Merkez İlçe Baş-
kanı Yücel Balkanlı, 2024-
2025 Eğitim-Öğretim yılının 
başlamasıyla okullarda yaşa-
nan sorunlara dikkat çekti.  

Balkanlı, “AKP iktidarının 
22 yıllık yönetimi altında, ülke-
mizin eğitim sistemi sosyal 
devlet anlayışından uzaklaştı-
rılmış, ekonomik adaletsizlikler 
ve fırsat eşitsizlikleri derinleş-
miştir” dedi.  

Balkanlı, hayat pahalılığı 
nedeniyle aileler okul alışverişi 
yapmakta zorlandığını ifade 
ederek şunlara yer verdi:  

“Halkımızın ekonomik  
durumu her geçen gün  

kötüye gitmekte” 
Değerli Öğrencilerimiz, ve-

lilerimiz, öğretmenlerimiz ve 
kıymetli edirne halkımız, 
2024-2025 Eğitim-Öğretim Yı-
lının başlamasıyla birlikte, eği-
tim sistemimizde ve okulları-
mızda yaşanan ciddi sorunları 
bir kez daha dile getirme gere-
ği duyuyoruz. Bugün okul ön-
cesi ve birinci sınıf öğrencileri-
miz ders başı yaptı ancak ne 
yazık ki okullarımız, öğrencile-
rimizin ve öğretmenlerimizin 
ihtiyaçlarını karşılamaktan çok 
uzaktır. AKP iktidarının 22 yıl-
lık yönetimi altında, ülkemizin 
eğitim sistemi sosyal devlet an-
layışından uzaklaştırılmış, eko-
nomik adaletsizlikler ve fırsat 
eşitsizlikleri derinleşmiştir. Ne 
yazık ki, bugün gelinen nokta-
da, halkımızın ekonomik duru-
mu her geçen gün kötüye git-
mekte, velilerimiz artan hayat 
pahalılığı nedeniyle çocukları-
nın eğitim giderlerini karşıla-
makta büyük zorluklar yaşa-
maktadır. Devletin, kamusal 
eğitimdeki yükümlülüklerini 
yerine getirememesi, velileri-
mizin eğitim masraflarını kendi 
omuzlarında taşımalarına se-
bep olmuş, bu durum özellikle 
dar gelirli ailelerimizi derinden 
etkilemiştir. Eğitimin bir hak ol-
maktan çıkarılıp yalnızca mad-
di imkanı olanların erişebildiği 
bir lüks haline getirilmesi kabul 
edilemez bir durumdur. Öğret-
menlerimiz de bu süreçte bü-
yük ekonomik sıkıntılarla karşı 

karşıya kalmış, alım güçleri 
ciddi şekilde düşmüştür. Eği-
tim gibi kutsal bir mesleği icra 
eden öğretmenlerimizin, temel 
ihtiyaçlarını dahi karşılamakta 
zorlanması, iktidarın eğitim 
politikalarının iflas ettiğini açık-
ça göstermektedir.  

“Eğitim sistemimizi  
bilimsel ve laik  

temellerden  
uzaklaştırmıştır” 

Atanamayan öğretmenlerin 
sayısının her geçen gün artma-
sı, özel okullarda ucuz iş gücü 
olarak çalışmak zorunda kal-
maları, eğitimde yaşanan bu 
büyük krizin bir başka boyutu-
dur. Öğrencilerimiz ise, aileleri-
nin maddi imkansızlıkları ne-
deniyle yeterli beslenememek-
te, bu durum hem sağlıklarını 
hem de eğitim başarılarını 
olumsuz yönde etkilemektedir. 
Özellikle Edirne'deki dezavan-
tajlı bölgelerde bulunan okul-
larımızda, öğrencilerimizin gü-
venli, sağlıklı ve hijyenik bir or-
tamda eğitim alma hakları elle-
rinden alınmış durumdadır. 
Devlet okulları, iktidarın yanlış 
politikaları nedeniyle, nere-
deyse velilerin katkı paylarıyla 
ayakta durmaya çalışmakta, 
eğitimin özelleştirilmesine ze-
min hazırlanmaktadır. AKP ik-
tidarının son 22 yılda eğitime 
yaptığı müdahaleler, maalesef 
eğitim sistemimizi bilimsel ve 
laik temellerden uzaklaştırmış-
tır. Özellikle bu yıl 1. 5. ve 9. sı-
nıf öğrencilerimiz ve öğretmen-
lerimiz, bilimsel temelden yok-
sun, katılımcı olmayan ve şef-
faflık ilkesine aykırı bir şekilde 
hazırlanan ‘Türkiye Yüzyılı 
Maarif Modeli’ ile eğitim haya-
tına başlamıştır. Bu modelin 
uygulanmasına karşı Danış-
tay'da iptal ve yürütmenin dur-
durulması talepli bir dava aç-
tık. Öğrencilerimizin ve öğret-
menlerimizin emeklerinin boşa 
gitmemesi için eski programla-
ra geri dönülmesi gerektiğini 
savunuyoruz. Öğretmenleri-
miz, bir yandan eğitimin nite-
liksizleşmesine karşı mücadele 
ederken, bir yandan da özlük 
haklarına yönelik saldırılarla 
karşı karşıya kalmaktadır. Geç-

tiğimiz dönemde meclise sunu-
lan "Öğretmenlik Meslek Ka-
nunu Teklifi" ile öğretmenlerin 
hakları tanımlanmamış, yalnız-
ca atanmayan öğretmenlerin 
elenmesi amaçlanmıştır. Bu 
teklif, öğretmenlik mesleğini 
itibarsızlaştırmakta ve öğret-
menlerimizi mağdur etmekte-
dir. AKP iktidarının eğitimi din-
selleştirme ve piyasalaştırma 
çabaları, bilimsel ve laik eği-
timden hızla uzaklaşmamıza 
neden olmuştur. Eğitime yeter-
li bütçe ayrılmamakta, okulla-
rımızın fiziki koşulları her ge-
çen gün daha da kötüleşmek-
tedir. Mesleki ve teknik eğitim 
kurumları ise, dezavantajlı ke-
simlerden gelen öğrenciler için 
son çare haline getirilmiş, bu 
okulların itibarı zedelenmiştir. 
Mesleki ve teknik eğitim de bu 
süreçte büyük zarar görmüştür. 
Mesleki eğitim kurumları, de-
zavantajlı kesimlerden gelen 
öğrenciler için tek seçenek ha-
line getirilmiş ve bu okulların 
itibarı düşürülmüştür. MESEM 
programı ile çocuklarımız ucuz 
iş gücü olarak kullanılmakta ve 
bu durum ne yazık ki çocuk iş-
çi ölümlerine dahi yol açmak-
tadır. 

“Mücadelemizi sonuna  
kadar sürdüreceğiz” 
Edirne’de de benzer sorun-

lar baş göstermekte, okulları-
mızın bakım, onarım ve temiz-
lik gibi en temel ihtiyaçları da-
hi karşılanamamaktadır. Okul 
binalarının güvenlik ve hijyen 
koşulları yetersiz, öğrenci ve 
öğretmenlerimizin en temel ih-
tiyaçları göz ardı edilmektedir. 
Velilerimiz, çocuklarının eğiti-
mi için büyük fedakarlıklar 
yapmak zorunda kalmakta, bu 
durum eğitimdeki fırsat eşitsiz-
liğini daha da derinleştirmekte-
dir. Cumhuriyetimizin kurucu-
su Mustafa Kemal Atatürk’ün 
de belirttiği gibi, eğitim bir mil-
letin en önemli meselesidir. Bu 
nedenle Atatürk, Kurtuluş Sa-
vaşı sırasında dahi Maarif Kon-
gresi'ni toplayarak eğitimin 
önemini vurgulamıştır. Bizler, 
Cumhuriyet Halk Partisi ola-
rak, eğitimin herkes için eşit, 
erişilebilir ve nitelikli olması 
gerektiğine inanıyoruz. İktida-
rımızda, eğitim bütçesi arttırıla-
cak, öğretmenlerimizin özlük 
hakları korunacak, öğrencileri-
mizin ve velilerimizin üzerinde-
ki ekonomik yük hafifletilecek-
tir. Eğitimin herkes için erişile-
bilir hale gelmesi için mücade-
lemizi sonuna kadar sürdüre-
ceğiz. 2024-2025 Eğitim-Öğ-
retim Yılının tüm öğrencileri-
miz, öğretmenlerimiz ve velile-
rimiz için başarılı, sağlıklı ve 
huzurlu geçmesini diliyorum” 
Haber Merkezi 

Balkanlı’dan eğitim eleştirisi

81 ilde Milli Teknoloji 
Atölyesi kurulacak

Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih Kacır, "Kuracağı-
mız atölyelerde gençlerimize hayallerindeki projeleri hayata ge-
çirme, ulusal ve uluslararası bilim ve teknoloji yarışmalarına ha-
zırlanma imkanı sunuyoruz." ifadesini kullandı. 

Bakan Kacır, sosyal medya hesabından yaptığı paylaşımda, 
"Milli Teknoloji Atölyeleri"ne ilişkin bilgi verdi. 

Atölyelerin özellikle gençlere sağlayacağı katkılara dikkati çe-
ken Kacır, şu değerlendirmede bulundu: 

"Gençlerimize müjde, Milli Teknoloji Atölyeleri geliyor. Üni-
versitelerimizde ve TÜBİTAK destekli bilim merkezlerinde kura-
cağımız atölyelerde gençlerimize hayallerindeki projeleri hayata 
geçirme, ulusal ve uluslararası bilim ve teknoloji yarışmalarına 
hazırlanma imkanı sunuyoruz." 

 
NİTELİKLİ İNSAN KAYNAĞI YETİŞTİRİLECEK 

Bakanlıktan yapılan açıklamada da atölyelere ilişkin detaylar 
paylaşıldı. 

Türkiye'nin "Milli Teknoloji Hamlesi" hedefleri doğrultusun-
da öğrencilerin hayallerini, fikirlerini ve projelerini hayata geçir-
melerine olanak sağlamak amacıyla 81 ilde "Milli Teknoloji Atöl-
yeleri" kurulacağı bildirilen açıklamada, buralarda milli teknolo-
jileri üretecek ve geliştirecek gençlere destek verileceği, sanayi 
için ihtiyaç duyulan nitelikli insan kaynağının yetiştirileceği vur-
gulandı. 

Açıklamada, üniversite ve TÜBİTAK destekli bilim merkezle-
rinde Milli Teknoloji Atölyeleri kurarak, bilim ve teknoloji yarış-
malarına katılacak takımlara ihtiyaç duyduğu makine, teçhizat 
ve sarf malzeme desteği verileceği aktarılarak, şu ifadelere yer 
verildi: 

"Bu kapsamda iki farklı destek programı sunulacak. Atölye 
Kurulum Projesi, en az 200 metrekarelik alana sahip olması 
planlanan Atölyenin kurulumuna yönelik destekleri kapsayan 
projeler. Sürdürülebilirlik ve Kapasite Artırımı Projesi, en az 200 
metrekarelik alana sahip ve en az 6 ay süresince hizmet vermiş 
atölyenin işletme aşamalarında sürdürülebilirliklerini ve kapasi-
telerini arttırmaya yönelik destekleri kapsayan projeler." 

 
BAŞVURULAR TÜBİTAK SİSTEMİNDEN  

YAPILABİLECEK 
Açıklamada, proje kapsamında, atölye demirbaş ve sarf 

malzemelerinin belirlenerek temin edilmesi, yarışma süreçlerinin 
desteklenmesi, yarışma başvuru dosyalarının değerlendirilmesi, 
alan uzmanları ile takımların buluşturulması, sanayi işbirlikleri-
nin kurulması, yarışmalara teşvik edici tanıtım ve etkinliklerin 
desteklenmesi, eğitim programlarının düzenlenmesi, takımlara 
proje hazırlama konusunda danışmanlık verilmesi, bilgilendir-
me, farkındalık, iletişim kampanyaları yürütülmesinin planlandı-
ğı belirtildi. 

Projeyle üniversite-sanayi işbirliklerinin de hedeflendiği vur-
gulanan açıklamada, başvuruların TÜBİTAK Proje Başvuru Sis-
temi üzerinden çevrim içi yapılacağı kaydedildi. (aa)
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Edirne'deki müzeleri, bu yı-
lın 8 ayında 600 binden fazla 
ziyaretçi gezdi. 

Edirne, zengin kültürel tari-
hinin yansıtıldığı tematik mü-
zeleriyle dikkati çekiyor. 

Farklı medeniyetlerin izleri-
ni taşıyan, Osmanlı'ya bir asra 
yakın başkentlik yapan kentte, 
Türk ve İslam Eserleri, Edirne, 
Balkan Tarihi, Vakıf Eserleri, 
Fatih Sultan Mehmet, Necmi 
İğe Evi Etnografya, Edirne 
Kent, Hasan Ali Yücel Çocuk, 

Sultan 2. Bayezid Külliyesi 
Sağlık, Milli Mücadele ve Lo-
zan, İlhan Koman Heykel ve 
Resim, Osman İnci, Uzunköp-
rü Kent, Tarihte Kurulmuş 
Türk Devletleri, Osmanlı Padi-
şahları, Padişah Çadırı, Bal-
kanlarda Osmanlı Eserleri ve 
Doğa Tarihi müzeleri bulunu-
yor. 

Kültür ve turizm kenti Edir-
ne'nin müzelerini 8 ayda yerli 
ve yabancı 600 binden fazla 
turist ziyaret etti. 

 "EDİRNE'NİN ARTIK  
BİR MÜZELER ŞEHRİ 

OLDUĞUNU  
SÖYLEYEBİLİRİZ" 

Trakya Üniversitesi Sultan 

II. Bayezid Külliyesi Sağlık Mü-
zesi Müdürü Enver Şengül, 
Edirne'nin tarihi, kültürü ve 
mimari dokusuyla özel bir şe-
hir olduğunu söyledi. 

Kentin yılın her ayı turist 
çektiğini belirten Şengül, son 
dönemde pek çok müzenin zi-
yarete açıldığını ifade etti. 

Müzelerin ziyaretçilerini ta-
rihte yolculuğa çıkartıp görsel 
zenginlik sunduğunu anlatan 
Şengül, "Edirne'nin artık bir 
müzeler şehri olduğunu söyle-
yebiliriz. Kültür ve Turizm Ba-
kanlığına bağlı müzeler, Trakya 
Üniversitesindeki müzeler ve 
özel müzeler ziyaretçilerin ilgi-
sini çekiyor. Kente gelenlerin 

Selimiye Camisi'nden sonra en 
çok ziyaret ettiği yer Sağlık 
Müzesi." diye konuştu. 

 ZİYARETÇİLER  
KENTTEN MEMNUN  

AYRILIYOR 
Yalova'dan gelen Emine 

Dövenci, Edirne'nin tarihi ya-
pıları ve müzelerini hayranlıkla 
gezdiğini ifade etti. 

Edirne'ye gelmekten mem-
nuniyet duyduğunu aktaran 
Dövenci, "Camiler şahane, 
müzeler çok güzel. Bu kadar 

tarihi yapının bir arada olması 
çok değerli." dedi. 

Romanya'dan gelen Ner-
din Bari ise yılın farklı dönem-
lerinde Edirne'ye geziler dü-
zenlediklerini dile getirdi. 

Ziyaretler kapsamında ken-
ti ve müzeleri tanıttıklarını be-
lirten Bari, "Atalarımızın yap-
tıkları bu eserlerle iftihar ediyo-
ruz. Edirne'nin her yeri müze, 
mümkün oldukça gezmeye ça-
lışıyoruz." diye konuştu. (aa) 

8 ayda 600 bin ziyaretçi ağırladı

Evlilik Kredisi’nde 
yeni dönem

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur Özdemir Göktaş, “Aile 
ve Gençlik Fonu” projesinde yeni bir aşamaya geçildiğini belirterek, 
yurt genelinde doğurganlık hızının en düşük olduğu illerde şartları 
sağlayan çiftlerin fona başvurularını almaya başladıklarını açıkladı. 
Göktaş, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan tarafından ortaya çı-
karılan Aile ve Gençlik Fonu ile gençlerin aile kurmalarını destekle-
diklerini belirtti. 

Projenin pilot uygulamasını deprem bölgesi olan Adıyaman, Ga-
ziantep’in İslahiye ve Nurdağı ilçeleri, Hatay, Kahramanmaraş ve Ma-
latya’da başlattıklarını hatırlatan Göktaş, evlenecek gençlere yönelik 
48 ay vadeli, 2 yıl geri ödemesiz, 150 bin lira tutarında faizsiz kredi 
desteğinin çok büyük ilgi gördüğünü ifade etti. 

 Projeye başvuruların 15 Şubat itibarıyla "www.aile.gov.tr" adresi 
üzerinden alınmaya başlandığını anımsatan Göktaş, “Aile ve Gençlik 
Fonu’na bugüne kadar 12 bin 132 çift başvurdu, şu ana kadar şart-
ları yerine getiren toplam 3 bin 963 çift söz konusu krediden yarar-
landı” diye konuştu.  

Aile ve Gençlik Fonu’nda yeni bir döneme geçtiklerini ve projenin 
pilot uygulamasının ikinci bölümünü başlattıklarını açıklayan Göktaş, 
“Aile ve Gençlik Fonu’na TÜİK verilerine göre doğurganlık hızının en 
düşük olduğu Karabük, Bartın ve Zonguldak’ı dahil ettik. Bu 3 ilden 
şartları sağlayan çiftlerimizin başvurularını almaya başladık” dedi.  

Yeni eklenen illerin yanı sıra söz konusu destekten daha fazla çif-
tin yararlanabilmesi için şartları da kolaylaştırdıklarını vurgulayan 
Göktaş, desteğe başvuru şartlarının arasında yer alan çiftlerin toplam 
gelirlerinin 2 asgari ücreti aşmaması şartında düzenlemeye gidildiğini 
belirtti. 

 Pilot uygulama kapsamında sahadan aldıkları dönüşler ve va-
tandaşların talepleri kapsamında gelir kriterinde yeni düzenleme yap-
tıklarını aktaran Göktaş, “Gelir kriterini, kişilerin alabilecekleri ek öde-
meleri de kapsayacak şekilde 2.3 asgari ücrete çıkartıyoruz. Böylece 
daha fazla gencimizin desteğimizden yararlanmasının önünü açmış 
oluyoruz” ifadesini kullandı. Göktaş, Bakanlık olarak gençleri destek-
lemeyi sürdüreceklerini söyledi. Haber Merkezi 

GAZETESÝ

Şengül
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Edirne’de 38 gündür otur-
ma eylemi ve imza kampanya-
sı yürüten yaşam hakları savu-
nucuları, Hayvanları Koruma 
Kanunu’nun iptal edilmesi için 
bir araya geldi. Kent Konseyi 
Hayvan Hakları Çalışma Gru-
bu adına açıklama yapan Esen 

Acar,  “Kısırlaştır, aşılat, yerin-
de yaşat diyerek katliam yasa-
sının iptali konusunda kararlılı-
ğımızı bir kez daha vurguluyor 
ve herkesi, hayvanların hakla-
rını savunmak için sesini yük-

seltmeye davet ediyoruz” de-
di. 

Dün Saraçlar Caddesi PTT 
önünde toplanan yaşam hak-
ları savunucuları Hayvanları 
Koruma Kanunu’nun iptal 
edilmesi için ses yükseltti. Kent 
Konseyi Hayvan Hakları Çalış-

ma Grubu adına açıklama ya-
pan Esen Acar,  Hayvanları 
Koruma Kanunu’nun iptal 
edilmesi için toplanan imzala-
rı, Türkiye Büyük Millet Mecli-
si'ne ileteceklerini ifade etti.  

“Farkındalığı artırmak 
için de büyük bir önem 

taşıyor” 
Acar, şunları kaydetti:  
“2004 yılından beri yürür-

lükte olan 5199 sayılı Hayvan-
ları Koruma Kanunu'nda yapı-
lan değişikliklere karşı durmak 
ve bu değişikliklerin iptalini ta-
lep etmek amacıyla başlattığı-
mız bu kampanyamızda 
önemli bir aşamaya geldik. 
Her akşam 18:00-19:00 saat-
leri arasında Edirne Saraçlar 
Caddesi'nde tüm yaşam hakkı 
savunucuları ile bir araya gele-
rek topladığımız imzalarla, 
hayvanların haklarının savu-
nulması adına güçlü bir ses 
oluşturduk. Ağustos ayının so-
nu itibarıyla toplanan imzaları 
Türkiye Büyük Millet Mecli-
si'ne ileteceğiz ve hayvanların 
yaşam hakkının korunması 
adına gerekli tüm adımların 
atılması için baskılarımızı sür-
düreceğiz. Bu mücadele, yal-
nızca hayvanları koruma yasa-
sının yeniden ele alınması için 
değil, aynı zamanda toplumun 
her kesiminden insanın, hay-
vanların yaşam hakkına sahip 
çıkması gerektiğine dair farkın-
dalığı artırmak için de büyük 
bir önem taşıyor. Hayvanlar, 
sessiz dostlarımızdır ve onların 
sesi olmak bizim en temel gö-
revlerimizden biridir. Kısırlaştır, 
aşılat, yerinde yaşat diyerek 
katliam yasasının iptali konu-
sunda kararlılığımızı bir kez 
daha vurguluyor ve herkesi, 
hayvanların haklarını savun-
mak için sesini yükseltmeye 
davet ediyoruz”  

Haber Ergin Yıldız  

İpsala Milli Eğitim Müdür-
lüğünce okullarla ilgili toplantı 
düzenlendi. 

İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Salih Mehmet Engin başkanlı-
ğında Halk Eğitimi Merkezinde 
düzenlenen toplantıya okul 
müdürleri ve öğretmenler ka-
tıldı. 

Engin, okullarla ilgili talep 
ve önerileri dinledi. Toplantıda 
okulların fiziki durumu ve ya-
pılması gerekenler konuşuldu. 
(aa) 

Edirne’nin Keşan İlçesinde gerçekleşen büyük çiftçi yürüyü-
şünde konuşan CHP Edirne Milletvekili Ahmet Baran Yazgan, 
hükümet yetkililerine seslenerek Tarım Yasası’nın 21’nci mad-
desinin uygulanması gerektiğini söyledi. Yazgan, “Çiftçi ticaret 
erbabı değildir. Çiftçi üreticidir, çiftçi anadır, babadır. Çiftçi aile-
mizdir, ailemize sahip çıkmıyoruz. Ailemize sahip çık, çocukları-
mız büyüsün, üretsin” dedi. 

Dün CHP Keşan İlçe Başkanlığı tarafından büyük çiftçi yü-

rüyüşü gerçekleşti. CHP Edirne Milletvekili Ahmet Baran Yaz-
gan, traktörün üstüne çıkarak hükümet yetkililerine seslendi. 
Yazgan, hükümetin çiftçilere sahip çıkması gerektiğini aktardı. 

“Herkes sırtını dönmüş” 
Yazgan, şunları kaydetti: 
“Herkes sırtını dönmüş, hükümet yetkilileri, çiftçimiz görme-

mek için elinden ne geliyorsa yapıyor. Herkes biliyor, suçlunun 
ayan beyan olduğunu ama gözler kapalı, diller tutulmuş. Bura-
da, herkesin önünde biz ne dedik; bu sene bize Ukrayna çiftçisi 
kadar değer vermiyorlar. Çiftçi ticaret erbabı değildir. Çiftçi üre-
ticidir, çiftçi anadır, babadır. Çiftçi ailemizdir, ailemize sahip çık-
mıyoruz. Ailemize sahip çık, çocuklarımız büyüsün, üretsin ve 
hepimiz organik gıdayla beslenmeye devam edelim. Artık Tarım 
Yasası’nın 21’nci maddesini uygula. Gayrisafi milli hasılanın 
yüzde 1’ni verdiğin söz gibi yasa gibi çiftçiye vermeye başla ar-
tık” Haber Ergin Yıldız

Keşan ilçesinde vatandaşların içme suyu ihtiyacını karşıladı-
ğı hayır çeşmelerine zarar verildi. 

Belediyeden yapılan yazılı açıklamada, bazı kişilerin son za-
manlarda hayır çeşmelerine zarar verdiği belirtildi. 

Hayır çeşmelerini korumanın herkesin görevi olduğu aktarı-
lan açıklamada, şunlar kaydedildi: 

"Çeşmelerin para atma mekanizmaları maalesef kimliği be-
lirsiz kişiler tarafından kırılarak işlevsiz hale getirilmiştir. Bu üzü-
cü olay sadece hayırseverlik duygusunu zedelemekle kalmamış 
aynı zamanda ihtiyaç sahiplerine ulaşacak yardımları da sekte-
ye uğratmıştır. 

Duyarlılık ve dayanışma örneği olan hayır çeşmelerimize ya-
pılan bu haksız saldırıyı kınıyor, tüm hemşerilerimizi bu konuda 
daha dikkatli ve duyarlı olmaya davet ediyoruz. Bu gibi olum-
suz durumlarda vatandaşlarımızın polise haber vermesini rica 
ederiz." (aa)

38 gündür oturma eylemi yapıyorlar

CHP’li Yazgan traktör üstüne çıktı

Hayır çeşmelerine zarar verildi
Okul müdürleriyle bir araya geldi
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CHP Keşan İlçe Başkanlığı 
tarafından düzenlenen Büyük 
Çiftçi Yürüyüşünde traktörle-
riyle Cumhuriyet Meydanına 
inmek isteyen Keşanlı çiftçilere 
Valilik ve Kaymakamlık tarafın-
dan izin verilmedi. CHP Keşan 
İlçe Başkanı Anıl Çakır, traktör-
lere izin verilmemesi nedeniyle 
yürüyüşü toplanma alanının 
olduğu Yeni Mahalle güzerga-

hında gerçekleştirdiklerini söy-
ledi. Çakır, “Çiftçiler traktörle-
riyle şehir merkezinde bir tur 
atıp eylemi sonlandırdılar. Po-
lisler traktörlerin fotoğraflarını 
çekti. Cezai işlem uygulayacak-
larını söylediler” dedi. 

CHP Keşan İlçe Başkanlığı 
tarafından dün ilçede büyük 
çiftçi yürüyüşü düzenlendi. Yü-
rüyüşe CHP Edirne Milletvekil-
leri Ahmet Baran Yazgan, Ediz 
Ün, İl Genel Meclisi Başkanı 
Çiğdem Gegeoğlu, meclis üye-
leri, STK temsilcileri ve çok sa-
yıda çiftçi katıldı.  

CHP Keşan İlçe Başkanı 
Anıl Çakır, yürüyüş öncesi 
traktörleriyle Cumhuriyet Mey-
danına inmek isteyen çiftçilere 
Valilik ve Kaymakamlık tarafın-
dan izin verilmediğini söyledi. 
Bunun üzerine yürüyüş güzer-
gahını değiştirdiklerini belirten 
Çakır, gazetemize yaptığı açık-
lamada şunları kaydetti:  

‘ÇİFTÇİLERE CEZA  
YAZILMAYACAĞINA  

İNANIYORUM’  

“Edirne Valiliği ve Keşan 
Kaymakamlığı önce traktörle-
rin girişine izin vermedi. Biz 
kimseye taşkınlık yapmadan, 
gürültü yapmadan sadece çift-
çinin haklı feryadını duyurmak 
istiyoruz diye daha önceden 
söylemiştik. Yürüyüş güzerga-
hımızı değiştirdik ve traktörle-
rin Yeni Mahalledeki toplanma 

alanına doğru yürüdük geniş 
bir kalabalıkla. Traktörlerin 
toplanma alanında konuşma-

lar yapıldı. Çiftçilere de söz ve-
rildi. Onlar sıkıntıyı birebir ya-
şayan en canlı şahitleri olarak 
konuştular. Çiftçiler traktörle-
riyle şehir merkezinde bir tur 
atıp eylemi sonlandırdılar. Po-
lisler traktörlerin fotoğraflarını 
çekti. Ceza işlem uygulayacak-
larını söylediler. Ben de ilçe 
başkanı olarak çiftçilerin bu ka-
dar mağdur olduğu bir dönem-

de ceza yazılmayacağına inan-
dığımı dile getirdim. Bir taşkın-
lık yaşanmadı, polisler bize 
yardımcı oldu. Onların bir suçu 
yok. Biz polisler de bir gün 
haksızlığa uğrarsa onun için de 
yürürüz. İlerleyen zamanlarda 
daha geniş kapsamlı bir eylem 
yapmayı da düşünüyoruz.  

‘TRAKYA BÖLGESİ  
AFET BÖLGESİ 
İLAN EDİLMELİ’ 

Yürüyüşün amacına ulaştı-
ğına inanıyorum. Tüm katılan-
lara şükranlarımı sunuyorum. 
Onların bize destek vermesi 
çok kıymetliydi. Çiftçilik mese-
lesi bir beka meselesidir. Milli 
eğitim, sağlık ne kadar önem-
liyse tarım da en az onlar kadar 
önemlidir. Önce buğday, sonra 
ayçiçeği fiyatı, verilen fiyatlar 

hiçbir şekilde tatmin etmiyor. 
Ciddi bir kuraklık yaşadık. 
Trakya bölgesinin afet bölgesi 
ilan edilmesini istiyoruz. Çiftçi-
ye verilen desteğin ton başına 
değil dekar başına verilmesini 
istiyoruz. Bugün 20 lira ayçiçe-
ği ama belki iki ay sonra 25-26 
liraya Ukrayna’dan ayçiçeği it-
hal edecekler. Rus ve Ukrayna 
çiftçisine verdiğiniz parayı Türk 
çiftçisine niye vermiyorsunuz? 
Biz Türk çiftçisinin sesini hay-
kırmaya çalıştık. CHP varsa 
herkes için var.”   

Haber Seyide Esen 

Belediyeye bağışlanan bilgisayar 
öğrenciye verildi

Keşan Belediye Başkanı Mehmet Özcan, Trakya Üniversite-
si (TÜ) Tıp Fakültesinde okuyan bir öğrenciye belediyeye ba-
ğışlanan dizüstü bilgisayarı hediye etti. 

Belediyeden yapılan açıklamaya göre, 2002'de bir kaza so-
nucu küçük yaşta hayata veda eden Elif Zeynep Engin'in hatı-
rasını yaşatmak amacıyla annesi Sibel Engin ve babası Mustafa 
Başar Engin tarafından Keşan Belediyesine dizüstü bilgisayar 
bağışlandı. 

Bilgisayar belediye meclis kararı ile TÜ Tıp Fakültesi öğren-
cisi Furkan Kılıç'a Özcan tarafından hediye edildi. 

Özcan, Elif Zeynep'in hatırasının yaşatılmasının önemli ol-
duğunu belirterek, bu tür bağışların toplumsal dayanışmayı güç-
lendirdiğini belirtti. 

Bilgisayarı teslim alan Furkan Kılıç, bu desteğin eğitim haya-
tında kendisine büyük katkı sağlayacağını ifade ederek, Özcan'a 
ve bağışta bulunan aileye teşekkür etti. (aa)

Giydiği "Örümcek Adam" kostümüyle 81 ili gezmek için yo-
la çıkan Ayaz Salih Koç, Tekirdağ'da vatandaşlarla sohbet etti. 

6 Şubat depremlerinin ardından bölgeye giderek çocuklara 
ücretsiz gösteriler sunan Ayaz Salih Koç, "Örümcek Adam" kos-
tümüyle Türkiye'yi gezme hayalini gerçekleştiriyor. 

Programı kapsamında Tekirdağ'a gelen Koç, sahilde vatan-
daşlarla sohbet etti, fotoğraf çektirdi. 

Koç, gazetecilere, Tekirdağ'da tarihi, turistik yerleri gezeceği-
ni ve yöresel lezzetleri tadacağını söyledi. 

Kahramanmaraş merkezli depremlerin ardından bölgeye gi-
derek, oradaki çocuklarla ilgilendiğini anlatan Koç, hayalinin 
kostümle Türkiye'yi gezmek olduğunu anlattı. 

Koç, Tekirdağ'ın tarihi mekanları ve yöresel lezzetlerini kayıt 
altına alarak sosyal medya hesaplarında tanıtımını yapacak. 
(aa)

Edirne'de evinden çeşitli ziynet eşyaları çalınan kişi polise 
başvurdu. Karaağaç Mahallesi'nde yaşayan S.S, evini kontrol 
ettiğinde bazı ziynet eşyalarının çalındığını fark etti. S.S, Selimi-
ye Polis Merkezine giderek şikayetçi oldu. (aa)

GAZETESÝ

Önce izin verilmedi, sonra güzergah değişti

Örümcek Adam Trakya’da

Evden ziynet eşyası çalındı



Edirne Belediye Başkanı 
Av. Filiz Gencan Akın, Türki-
ye’nin Avrupa’ya açılan kapısı 
olan Edirne için, sınır ötesi iliş-
kilerin geliştirilmesi ve ekono-
mik bağların güçlendirilmesi 
adına önemli bir ziyarete ev 
sahipliği yaptı. Bulgaristan 
Shumen Belediye Başkanı 
Prof. Dr. Hristo Hristov, Shu-
men Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Nataliya Vitanova ve 
Bulgar-Türk Ticaret ve Sanayi 
Odası yetkililerini Belediye Bi-
nasında ağırlayan Edirne Be-
lediye Başkanı Av. Filiz Gen-
can Akın, iki ülke arasında 
karşılıklı iş birliğini güçlendire-
cek anlamlı bir görüşme ger-
çekleştirdi. 

Edirne Belediye Başkanı 
Av. Filiz Gencan Akın, Bulga-
ristan Shumen Belediye Baş-

kanı Prof. Dr. Hristo Hristov, 
Shumen Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Nataliya Vitanova ve 
Bulgar-Türk Ticaret ve Sanayi 
Odası yetkilileri ile Başkanlık 
Makamında bir araya geldi. 

Görüşmede, iki şehir ara-
sındaki dostluk ve iş birliğinin 
daha da ileriye taşınması için 
atılacak adımlar üzerinde du-

ruldu. Ekonomik iş birliği, kül-
türel değişim ve ortak projeler 
gibi birçok konuda fikir alışve-
rişinde bulunuldu.   

Belediye Başkanı Av. Filiz 
Gencan Akın, ziyaretten duy-
duğu memnuniyeti dile getire-
rek, “Bulgaristan ve Türkiye 
arasındaki tarihsel ve kültürel 
bağları daha da pekiştirecek 
bu tür görüşmeler, iki şehir 
halkı için de büyük fırsatlar su-
nuyor. İlişkilerimize yeni bir iv-
me kazandıracağına inandığı-
mız bu buluşmanın, her iki 
kente de faydalı sonuçlar do-
ğuracağına inanıyoruz. Edirne 
Belediyesi olarak, uluslararası 
iş birliklerini artırarak, ekono-
mik ve kültürel anlamda güçlü 
bağlar kurmaya devam edece-
ğiz” dedi. 

Haber Merkezi 

Başkan Akın’dan iş birliği vurgusu

Aksel ile Mahmut’a 
mutluluklar
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Gazetemiz Köşe Yazarı Ender Bilar ve Burçin Bilar’ın kızı 
Aksel ile Nesibe- Metin Tünay çiftinin oğlu Mahmut evlenerek 
dünya evine girdi. 

Aksel ile Mahmut, geçtiğimiz hafta sonu düzenlenen düğün 
töreni ile hayatlarını birleştirmenin mutluluğunu yaşadı. Irmak 
Düğün Salonları- Salon Şelale’de düzenlenen düğün töreninde 
genç çifti çok sayıda akraba, dost ve arkadaşları yalnız bırak-
madı. 

Biz de Yenigün Gazetesi Ailesi olarak hayatlarının en an-
lamlı günlerinde çiçeği burnunda çift Aksel ve Mahmut’a bir 
ömür boyu mutluluk dilerken aileleri Burçin- Ender Bilar ve Ne-
sibe- Metin Tünay’ı bu onurlu günlerinde tebrik ederiz.  

Haber Bahar Oduncu 

GAZETESÝ
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